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معاون دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد:
ضرورت ارتقای سطح آگاهی 
شهروندان در مدیریت زباله

  معاون بهداشــت دانشــگاه علوم پزشکی شیراز 
ارتقای ســطح آگاهی شهروندان نسبت به مسائل 
مرتبط با مدیریت زباله و حفظ محیط زیســت را 
یک وظیفه همگانی دانســت. عباس رضاییان زاده 
، در نشســت مجازی با رؤســا و مدیران ارشــد 
شبکه های بهداشت و درمان استان فارس با بیان 
اینکه سال هاســت رها کــردن زباله در طبیعت و 
معابــر عمومی امــری نکوهیده در سرتاســر دنیا 
محســوب می شــود، گفت: در ایران نیز اقدامات 
زیادی برای آگاهی بخشی  و فرهنگ سازی در این 
زمینه از سوی فعالان و کارشناسان محیط زیست 
انجام شده است، اما با یک پیاده روی کوتاه در شهر 
یا طبیعت با زباله های رها شــده روبه رو می شویم.

وی با اشــاره به تولید حجم بالای پســماندهای 
جامد که شامل ظروف یک بار مصرف، کاغذ و انواع 
بســته بندی های مواد مصرفی است، افزود: تخلیه 
این گونــه زباله ها در دامان محیط زیســت، باعث 
تخریب بیش از حد طبیعت می شود.رضاییان زاده 
تصریح کــرد: باید در این زمینــه برنامه ریزی در 
بعد فــردی و خانوادگی و در مجموع در ســطح 
جامعه انجام شــود تا بتوان از آســیب های جدی 
که آینده همه موجــودات زنده را تهدید می کند، 
جلوگیــری کرد.معاون بهداشــت دانشــگاه علوم 
پزشکی شیراز با اشــاره به برپایی پویش »فارس 
زیبــا، با طبیعت بدون زباله« گفت: بیشــتر مردم 
علاقه به مشــارکت در طرح های مختلف فرهنگی 
از جمله »فارس زیبا، با طبیعت بدون زباله« دارند، 
اما با روش های آن چندان آشنا نیستند، از این رو 
ارتقای ســطح آگاهی  شهروندان نسبت به مسائل 
مرتبط با مدیریت زباله و حفظ محیط زیست یک 
وظیفه و مســئولیت همگانی است.وی اظهار کرد: 
آلودگی ناشی از رها کردن انواع زباله ها، باعث شد 
تا اجــرای پویش »فارس زیبا، بــا طبیعت بدون 
زباله« به منظور پاکســازی، جمــع آوری و انتقال 
زباله های موجود در دســتور کار قــرار گیرد تا با 
کمک خود مردم و گروه های خودجوش، جهادی 
و علاقه مندان به طبیعت و محیط زیست در کنار 
دستگاه های متولی و جمعی از مسوولان استانی، 
بتوانیم بخشــی از نامهربانی با طبیعت را جبران 
کنیم.رضاییان زاده یادآور شــد: این پویش با شعار 
»فارس زیبا با طبیعــت بدون زباله« از ۱۳ تا ۱۷ 
اسفند با مشارکت هم استانی ها و همکاری تمامی 

سازمان ها و سمن ها اجرا می شود. 

ساماندهی پناهگاه و کنترل جمعیت 
سگ های بلاصاحب در فردیس

معاون خدمات شــهری شــهرداری فردیس گفت: 
کنترل جمعیت ســگ های بلاصاحب و ساماندهی 
پناهگاه فردیس با جدیت مدیریت می شــود.اصغر 
نصیری درگفت وگو با خبرنگارما، با اشاره به بند۱۵ 
مــاده ۵۵ قانون شــهرداری ها درخصــوص وظیفه 
شهرداری برای کنترل جمعیت سگ های بلاصاحب، 
اظهار کرد: بر اساس دســتورالعمل موجود درحال 
حاضرعملیــات زنده گیری ســگ های بلاصاحب، 
غربالگری، واکسیناســیون، چکاپ پزشکی و عقیم 
ســازی با جدیت انجام می شــود.وی با بیان اینکه 
تجمع ســگها در پناهگاه موجب شیوع بیماریهای 
مختلــف و چرخــه باطلــی در کنتــرل جمعیت 
سگهاســت، افزود: در این راســتا با تعامل مدیریت 
پسماند شهرداری کرج، از ۴۸۰ قلاده سگ موجود 
در پناهــگاه فردیــس ۴۰۰ قلاده بــه حلقه دره و 
باغستان منتقل شدند و در حال حاضر ۸۰ قلاده در 
پناهگاه فردیس باقی است.معاون شهردارفردیس با 
تاکید بر لزوم همکاری شهرهای همجوار درکنترل 
جمعیت ســگ های بلاصاحب، گفت: در صورتی که 
شهرهای اطراف ضمن عمل به وظایف در خصوص 
کنترل جمعیت سگهای بلاصاحب، از رهاسازی سگ 
ها در حاشــیه فردیس خودداری کرده و رهاسازی 
را تحت نظارت محیط زیســت و در مکان مناسب 
انجام دهند، می توانیم شاهد نتایج مثبتی درکنترل 
جمعیت ســگ های بلاصاحب باشیم. در این راستا 
هماهنگی استانداری، فرمانداری و نهادهای مربوطه 
در شــهرهای مجاور و تخصیــص اعتبار لازم برای 
عقیم سازی و رهاسازی سگ ها از اهمیت وِیژه ای 
برخوردار اســت. وی همچنین مشارکت شهروندان 
به ویژه حامیان را درجهت عقیم سازی و غذارسانی 
به ســگ های بلاصاحب موثر دانست و یادآور شد: 
ســگهای بلاصاحب پس از فرآیند واکسیناسیون و 
عقیم ســازی، علامت گذاری شــده و در مکانهای 
مناســب در حاشــیه های اطرف شــهر و بصورت 
محدود رها ســازی می شوند. این ســگ ها کاملا 
بی خطر و آرام هستند و پرخاشگری ندارند. نصیری 
اضافه کرد: در راســتای جلب مشارکت شهروندان 
و فرهنگســازی برای تغییر نگاه جامعه به حیوانات، 
نســبت به افزایش آگاهی و اطلاع رسانی از طریق 
نصب بنر درفضای شهری اقدام شده است.امیدواریم 
نگاه مهربانانه تری در خصوص این مخلوقات خداوند 

در جامعه ایجاد شود.

چشم انداز

با اجرای پروژه طرح من شهردارم 
پایانه تاکسی تابناک

 هم مسقف شد

 پروژه مسقف سازی پایانه تاکسی تابناک با هدف توسعه 
و بهبود زیرســاخت های حمل و نقل عمومی و ارتقای 
رضایتمندی رانندگان و مسافرین اجرا و پروژه آماده بهره 

برداری شد.
بــه گزارش روابــط عمومی شــهرداری منطقه یک 
تهران، علیرضا اسفراینی نژاد سرپرست معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شــهرداری ایــن منطقه اعلام کرد: 
عملیات مسقف سازی پایانه تاکسی تابناک واقع در 
کندروی بزرگراه شهید دکتر چمران جنوب، ابتدای 
خیابان یمن، جنب پمپ بنزین ولنجک، به مساحت 

تقریبی ۴۰۰ متر مربع، به اتمام رسید.
وی افزود: این پروژه از پروژه های احداثی و طرح من 
شــهردارم ۱ بوده که در حال حاضربا اتمام عملیات 
تجهیزکارگاه، خاکبرداری، تســطیح، اجرای اسکلت، 
فونداســیون و ســکو، جدول گذاری، نصب و رنگ 
آمیزی ســتون ها، جداول و بهسازی محیطی پایانه، 

اجرای پوشش سقف به اتمام رسیده است.
او خاطرنشــان کــرد: محوطه ســازی، تهیه و نصب 
نیمکت و ســطل زباله، تهیه و نصب تابلوی تجمیعی 
معرفــی خطوط و تابلوی مجــزای هر یک از خطوط 
مســتقر در پایانه، تامین روشــنایی پایانه و حفر چاه 
فاضــلاب از دیگر اقدامات اجرایی برای آماده ســازی 
این پایانه بوده است. اسفراینی نژاد خاطر تصریح کرد: 
احداث ساختمان نمازخانه و سرویس بهداشتی پایانه 
مذکور نیز توســط معاونت فنــی و عمرانی منطقه با 
پیشرفت فیزیکی بالای ۸۰ درصد، در حال اتمام است.

گفتنی اســت ایــن پایانه دارای دو خط اســت که 
دسترســی شــهروندان را از این نقطه بــه مقاصد 

دانشگاه شهید بهشتی و توچال تسهیل می کند.

عملیات بهسازی پایانه اتوبوسرانی 
بهشت در منطقه 19به مرحله نصب 

سرپناه رسید
 شهردار منطقه ۱9 از پیشــرفت فیزیکی ۸۵ درصدی 
عملیات بهسازی پایانه اتوبوسرانی بهشت با نصب سرپناه 
آن خبر داد.به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه 
۱9، تورج فرهادی با اشاره به اهمیت ایمن سازی، سهولت 
تردد اتوبوس ها و ارائه خدمات به مسافران افزود: عملیات 
بهسازی پایانه بهشت در مرحله تکمیل سقف قرار دارد 
و ســایه بان هر سکو بیش از ۲۰۰ مترمربع را پوشش و 
مجموعا در حدود ۶۰۰ متر مربع ورق پلی کربنات و تیر 
ریزی های فرعی سازه در حال نصب است.وی ادامه داد: 
احداث این سکو ها برای رفاه حال شهروندان، رانندگان 
در مواقع بارندگی، تابش مســتقیم آفتاب در تابستان، 
دسترسی افراد کم توان به امکانات رفاهی، ارتقای زیبایی 
منظر شهری و انضباط بخشی به اتوبوس های مستقر در 
محدوده پایانه در نظر گرفته شده است.فرهادی با اشاره 
به تکمیل تأسیســات روشنایی پایانه بهشت با توجه به 
اهمیت ایمنی محل توقف و انتظار مســافران افزود: در 
مراحل تکمیلی بهســازی پایانه، تاسیسات برق، محل 
استراحتی برای رانندگان، تامین روشنایی، خط کشی، 
نصب ســطل زباله، رنگ آمیزی، المان های ترافیکی و 
نصب مبلمان شهری اجرا خواهد شد.به گفته این مسئول 
پیش از این عملیات بهسازی و مناسب سازی پایانه شهید 
ســروری با اقداماتی چون مسقف سازی، مناسب سازی 
ســکوهای این پایانه برای افزایش کیفیت خدمات برای 
افراد دارای معلولیت و کم توان، ایجاد تسهیلات بیشتر 

برای آسایش مسافران انجام شده است.

 بوستان های منطقه 19 مجهز
 به ست لوازم ورزشی و وسایل بازی 

جدید شدند
 شهردار منطقه ۱9 گفت: در قالب طرح استقبال از بهار 
ست های ورزش تندرستی همراه با وسایل بازی جدید 
دربوســتان های منطقه نصب شده و تا پایان اسفند ماه 
ادامه خواهد داشــت.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
منطقه ۱9، تورج فرهادی با اشــاره به اینکه استفاده از 
تجهیزات ورزشی در بوستان ها رو به افزایش و با استقبال 
شهروندان روبرو شده اظهار کرد: ۳۲ عدد وسایل ورزش 
و تندرســتی در قالب ۲ ست ۱۶ تایی در بوستان های 
نواحی یک و دو گلستان، بستان و ... نصب شده است.وی 
با تأکید بر اینکه تجهیز و نگهداشت بوستان ها یکی از 
اولویت های مهم واحد فضای سبز است بیان کرد: با توجه 
به اینکه نصب وسایل ورزشی در بوستان ها و تفرجگاه ها 
گامی مؤثر برای توسعه ورزش شهروندی محسوب می 
شود،در مجموع ۱۰۰ عدد وسایل ورزشی تا پایان اسفند 
ماه در سایر بوستان ها پیش بینی شده است.فرهادی با 
اشــاره به نصب۱۳ عدد آلاچیق در بیش از ۱۰ بوستان 
گفت: این آلاچیق ها در بوستان های شریعتی، بستان، 
شهیدکاظمی، شهید باکری، شــریعتی، شادی، کوثر، 
شقایق، ۲۲ بهمن، شهدای نعمت آباد، پاتق محله سهیل 
نصب شد که ضمن ایجاد فضاي مناسب براي استراحت 
شهروندان مي تواند محلی براي اقامه نماز مورد استفاده 
قرار گیرد.شهردار منطقه ادامه داد: به منظور ایجاد نشاط، 
شــادابی و بهبود فضا های عمومی برای تفریح و بازی 
کودکان و سپری کردن اوقات فراغت خانواده ها در کنار 
آنها ۸ دســتگاه مجموعه بازی کودکان در بوستان های 

شریعتی و شهید باکری نصب و راه اندازی شد.

پایتخت

دکتر بابک نیکومــرام  رئیس انجمن جراحان 
پلاستیک و زیبایی ایران  با تاکید بر اینکه سن 
انجام عمل های زیبایی کاهش پیدا کرده گفت 
:  افزایش تقاضای جهانی برای اعمال جراحی 
زیاد گردیده اســت که قسمتی مهمی از آن به 
خاطر تبلیغات گسترده  در فضای مجازی است 

و به کشور ما هم محدود نمی شود.
 امــا نکته این اســت که بعضی کشــورها انرا 
مدیریــت کرده و قوانیــن و گایدلاین هایی به 
روز و کارامد با کمک انجمن های مرتبط برای 
مدیریت اعمال جراحی زیبایی و حفظ سلامت 
مردم تدوین نموده اند که در کشور ما متاسفانه 
این گایدلاین هــا وجود ندارد و برای آن برنامه 

ریزی نشده است! 
 در بعضی مواقع  وجود بعضی دستورالعمل های 
تبلیغاتی که بدون مشــورت صاحب نظران در 
این حوزه تهیه شده است نتیجه معکوس داشته 
است و بعضاً جلوی تبلیغات سالم همکاران فوق 
تخصص جراحی پلاستیک و دیگر رشته های 
مرتبــط  که بطــور کاملا حرفــه ای و مطابق 
اســتانداردهای بین المللی درس جراحی های 
پلاستیک و زیبایی را خوانده اند برای فعالیت 
در فضای مجازی گرفته می شــود، درحالیکه 
افراد غیر پزشــک و دلالان بوفور با گذاشــتن 
عکس های اقوا گرایانه و گمراه کننده، بیماران را 
از چرخه سالمی که می تواند داشته باشد بدور 
کرده که می تواند خسارات جبران ناپذیری برای 

سلامت بیماران به همراه داشته باشد. 
اگر در این بمباران انبوه تبلیغاتی اعمال جراحی 
زیبایی در فضای مجازی، فرصت رشــد افراد 
صاحب صلاحیت واقعی و قانونی داده نشــود، 
بیماران دچار ســردرگمی شــده و نمی توانند 
جراحــان واقعــی صاحب صلاحیــت  اعمال 

جراحی زیبایی را از غیر تشخیص دهند. 
خروج بیماران از چرخه صحیح بیماریابی باعث 
میگردد که بیماران توســط افراد غیر صاحب 
صلاحیت قانونی ویزیت شــده و اســاس این 
تبلیغات خــارج از اصول چون از اصل دروغین 
و گمراه کننده اســت و مبنی آن ســودجویی 
هســت، قطعا بیماران بخوبی مشــاوره نشده 
و ممکن اســت اندیکاســیون های غیر علمی 
برایشــان گذاشــته شــود و این انحرافات در 
بیماریابی موجب اخلال در  ســلامت بیماران 

می گردد.
 بــرای مثال   یــک فوق تخصــص جراحی 
پلاســتیک با توجــه به اموزش های رســمی 
دانشــگاهی طولانی و مطابق اصول علمی که 
دیده است قاعدتا در انتخاب بیمار، از نظر سن 
و بلوغ فکری لازم برای اعمال جراحی زیبایی 
براساس اموزش هایی که دیده است، بیشترین 
تامل و دقت را در هنگام مشاوره با بیمار انجام 

می دهد که ممکن است در چرخه های  ناسالم 
بیماریابی برای ســود بیشتر این اصول در نظر 
گرفته نشده و ســن اعمال جراحی زیبایی در 

کشور با شیب تندی پایین بیاید.
پس برای اینکه ما بتوانیم سلامت جامعه را از 
هر لحاظ در انجام اعمال جراحی زیبایی تامین 
کنیم باید تمهیداتی را در نظر بگیریم: تبلیغات 
زیبایــی در فضای مجازی بطور هوشــمندی 
کنترل شــود تا بیمــاران بتوانند بــه راحتی 
به جراحــان ذیصلاح قانونــی در امر جراحی 
پلاســتیک و زیبایی دسترسی پیدا کنند و از 
طرفی بطور موثری جلوی فعالیت مداخله گران 

گرفته شود.
فضای کسب و کار جراحانی که بطور قانونی و 
آکادمیک برای جراحی پلاســتیک و زیبایی با 
خرج ســرمایه های هنگفت کشور تربیت شده 

اند، تسهیل گردد. 
بــرای مثال تســهیلاتی را در نظر بگیریم که 
فارغ التحصیلان رشته فوق تخصصی جراحی 
پلاستیک سریعا مطب زده و بتوانند وارد بازار 
کار گردند  و از دانشــی که با صرف عمر زیاد 
در این راه کســب کرده اند، سریعا برای بهبود 

سلامت مردم استفاده کنند. 
موجبات قانونی و تسهیلات لازم برای احداث 
کلینیک های پلاستیک و زیبایی فراهم گردیده 
و مسیولیت فنی آنها به متولیان اصلی این امور 
سپرده شود که بتوانند با دانش بالایی که کسب 
کرده اند در اداره و نظارت این گونه کلینیک ها و 
تضمین سلامت مردم بکار ببرند نه آنکه شاهد 

آن باشیم که سرمایه داران و تاجران بیشتر در 
این عرصه وارد گردند.

آمــار جهانی اعمــال جراحی زیبایی نشــان 
دهنده این است که جراحان پلاستیک اعمال 
جراحی خود را ۳۱درصد در تسهیلات مطبی 
و کلینیکــی مربوط به خــود  انجام می دهند 
کــه میتوانند اعمال نظــر مدیریتی و نظارتی 
خودشان را داشته باشند و ۲۰ درصد در مراکز 
جراحی محدود هســت که طبعا نظارتشــان 
و مسیولیتشــان کمتر هســت ولی در ایران 
تسهیلات مطبی و کلینیکی برای انجام اعمال 
جراحی زیبایی توســط جراحان پلاســتیک 
تعریف نشده است که به نظر من بایستی برای 
آن چاره اندیشی شود.آیین نامه  جامع صریح و 
روشن در خصوص کلیه اعمال جراحی زیبایی 
با استفاده از توان بالای صاحب نظران و متولیان 
اصلی رشــته های دانشگاهی مرتبط  زیر نظر  
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تدوین 
گرددبرای حفظ ضمانت اجرایی این آیین نامه 
اعمال جراحی زیبایی،  مقررات و قوانین حوزه 
پزشکی در مجلس مورد بازبینی قرار گرفته تا 
قوانین محکم و شفاف با اثر بازدارندگی موثر در 

این حوزه تدوین و ابلاغ گردد.
در ادامــه علیرضا صابری دبیر انجمن جراحان 
پلاستیک و زیبای ایران نیز گفت: کنگره فوق 
تخصصی جراحی پســتان و فرم دهی بدن در 
مرکز همایش رایزن در کاشانک تهران برگزار 
شــد که در مجموع ۷ پنل بــزرگ  و بیش از 
۴۰ سخنرانی و مقاله  مهم در این کنگره ارائه 

شــد .در این کنگره پزشــکان  فوق تخصص 
جراحی پلاســتیک روش های نوین و تجارب 
خودشــان را به اشتراک گذاشــتند و بیش از 
۲۰۰ فــوق تخصصص در این همایش دو روزه  
شرکت داشتند که در کنار آن دستیاران  فوق 
تخصصی از همه ایران به طور چشمگیر در این 
کنگره حضور بهم رســاندند وی افزود : هدف 
مــا از برگزاری این کنگره آموزش و ارائه روش 
های نوین و تکنولوژی های روز دنیا اســت و 
در واقع این کنگره توانست علم فوق تخصص 
های جراحی پلاستیک در  این حوزه را به روز 
سانی کند ، روش های نوین جراحی پلاستیک 
،  به پیش کسوت ها ارائه شد تا ایشان با تجربه 
گرانبهای خود ایرادات و مزایای آنها را به جوان 
تر ها گوشزد کنند  تا بتوانیم در آینده بهترین 
نتایج با کمترین عــوارض حاصل کار جراحان 

فوق تخصص پلاستیک جوان بشود
 عمل های زیبایی و بیمه ها او با تاکید بر اینکه 
بیمه ها  برخی از عمل های ترمیمی و بازسازی  
را که همزمان در کنار عمل های زیبایی   انجام 
می شــوند را به خوبی  ،پوشش می دهد افزود: 
عملی مثل انحراف بینی و یا نواقص  های همراه 
تولد یا فتق ها را بیمه ها پاســخ می دهند اما 
نکته اینجا است که  نیازی به ورود بیمه ها در 
این بخش نیست و هیچ کجای دنیا هم توسط  
بیمه پوششی برای زیبایی وجود ندارد   چراکه  
این اتفاق می تواند ترغیب به انجام عمل های 
زیبایی را بیشتر کند این چیزی است که  ما هم 

به دنبال آن نیستیم .

رئیس انجمن جراحان پلاستیک و زیبایی ایران اعلام کرد:

»پایین آمدن سن اعمال جراحی زیبایی«

مدیرعامل جمعیــت هلال احمر فارس گفت: توانمندســازی 
روابط عمومــی یکی از مهم ترین اقدامات توســعه ای در هر 
ســازمان است زیرا پیشــرفت روابط عمومی هر سازمان سبب 

پیشرفت آن سازمان می شود.
حسین درویشی گفت: نخستین دوره آموزشی - مهارتی روابط 
عمومی ویژه ۵۰ نفر از اعضای شعب استان فارس، از ۲9 تا ۳۰ 
بهمن ماه با هدف تقویت پایگاه اطلاع رســانی و مدیریت افکار 

عمومی در عملیات اضطراری برگزار شد.

مدیرعامــل جمعیت هــلال احمر فارس ادامــه داد: این دوره 
با ۲ رویکرد آموزشــی و مهارتی به صــورت تئوری و عملی با 
سرفصل هایی نظیر خبرنویسی، عکاسی، تصویربرداری، تدوین 

با موبایل، سوادرسانه ای و شناخت رسانه به اجرا درآمد.
وی، به طرح ملی خدمات نوروزی هلال احمر در ســال ۱۴۰۳ 
اشــاره و بیان کرد: توانمندســازی روابط عمومی یکی از مهم 
ترین اقدامات توســعه ای در هر ســازمان است زیرا پیشرفت 
روابط عمومی هر سازمان سبب پیشرفت آن سازمان می شود 

و تاکید بنده بر اطلاع رســانی ســریع، دقیق و صحیح در ایام 
نوروز اســت همچنین توقع دارم از حال و هوای ایستگاه های 
خدمات نوروزی این جمعیت تهیه محتوای امیدآفرینی صورت 

پذیرد.
وی گفت: امیدواریــم در آینده ای نزدیک بــا تربیت اعضای 
توانمند روابط عمومی در استان، سطح رسانه ای را ارتقا دهیم 
و از آنها به بهترین شکل در جهت معرفی دستاوردهای مختلف 
جمعیت هلال احمر و همچنین آگاه سازی عمومی بهره ببریم.

توانمندسازی روابط عمومی، مهم ترین اقدام برای توسعه خدمات و فعالیت های هلال احمر

اعضای شورای اسلامی کمالشهر در نشست با خبرنگاران 
در زمینه مشکلات شهری سخن گفتند

در نشســت صمیمی اعضای شورای اسلامی کمالشهر به 
همراه خبرنگاران ؛بهرامی نائب رئیس شــورا با اشــاره به 
مشکلات خرمدشت گفت این منطقه با جمعیت ۸۰ هزار 
نفر جــز مناطق هدف از لحاظ فقر و امنیتی میباشــد و 

مشکلات بسیار زیادی دارد .
او افزود پارک ورودی خرمدشــت با همت مســئولین در 
حال تکمیل سازی میباشد که به زودی افتتاح می گردد و 

در اختیار مردم محترم خرمدشت قرار میگیرد .
وی در خصوص منطقع پیشــاهنگی در کمالشــهر افزود 
این منطقه از لحاظ امنیتی دچار مشــکل و فاقد کلانتری 
میباشد و از زیرنظر کلانتری خرمدشت میباشد که مسئله 
این منطقه را از لحاظ امنیتی دچار مشــکل ساخته است 
، وی افزود بارها پیگیر این بحث شــدیم که متاســفانه با 
اقدامات انجام شــده هنوز این مسئله به انجام نرسیده که 
امیدواریم با همکاری مسئولین بتوانیم این بحث را مرتفع 

سازیم.
بهرامی در ادامه اضافه کرد تخلیه زباله خرمدشت در بین 
دو مدرسه ابتدائی دخترانه و پسرانه قرار دارد که در طی 
سال ها مشکلات عدیدی را برای مردم محترم این شهر به 
وجود آورده است اما با پیگیری هایی که در امسال انحام 
شد قرار است اوت منطقه به زودی مسقف و مکانیزه شود.

بهرامی با تاکید افزود امیدواریم مشــکلات کمالشــهر به 
گوش مسئولین استان برسد تا بتوانیم این شهر که حاوی 

مشکلات بسیار زیادی است را مرتفع کنیم .
نائب رئیس شــورای اسلامی کمالشهر ادامه داد برای حل 

مشکلات سطح شــهری باید تمامی دستگاه ها دست به 
دســت هم دهند تا بتوانیم این مشــکلات را حل کنیم و 
اضافه کرد اســتاندار محترم البرز همیشه نگاه ویژه ای به 
شــهر ما دارد اما با توجه به مشکلات زیادی که شهر ما با 
آن مواجه است امیدواریم که نگاه ویژه تری به اینجا شود 

تا بتوانیم خدمت رسانی بهتری به مردم کنیم .
در ادامه جلسه عضو شورا سید موسی حسینی با اشاره به 
کمبود فضای آموزشی افزود امکانات بسیار کمی در سطح 

آموزشی در فضای شهری وجود دارد .
حســینی افزود بحث ارائه کلاس هــای تقویتی رایگان 
میباشد امســال در این بخش بســیار فعال بودیم که با 
کمک موسسه خیریه نصر در حال خدمات رسانی هستیم 
. بالا بودن تراکم دانش آموزی در شــهر کمالشهر یکی از 
مشکلات حال حاظر میباشد امیدواریم سازمان نوسازی 
و آموزش و پرورش توجه بیشــتری به این بخش کنند و 
بتوانیم تعداد بیشتری مدرســه داشته باشیم با توجه به 
اینکه در امسال حدود 9۰ میلیارد تومان زمین در خدمت 
آموزش و پرورش داده شــد امیدواریــم که این بخش با 
ما در ســاخت مدرســه همکاری کند تا بتوانیم مشکل 
تحصیلــی دانش آموزان شــهر کمالشــهر را تا حدودی 

مرتفع سازیم.
 زارع رفیع عضو شــورای اســلامی کمالشهر در خصوص 
بودجه کمالشــهر افزود بودجه امسال ما در متمم به ۶۱۰ 

میلیارد رسیده است .
ما در حال حاظــر تمام تلاش خود را به کار گرفته ایم تا 
حدود ۴۵ درصد از این بودجه در بخش عمرانی ســرمایه 

گذاری کنیم .
زارع رفیع با اشــاره بر اینکه دســتگاه هــای خدماتی با 
ســطح عالی در این شــهر  حضور ندارند افزود ،بسیاری 
از ســاختمان های مراکز خدماتی توسط شهرداری اجاره 

شده تا بتوانیم به مردم خدمت رسانی کنیم 
وی ادامــه داد با توجه به بودجــه ای که در اختیار داریم 
امیدواریم در بخش های مختلف به شهر ما توجه و کمک 

بیشتری بشود .
 گلزار رئیس کمیســیون عمران شورای اسلامی کمالشهر 
در خصوص آسفالت سطح شــهر کمالشهر توضیح داد و 
اضافه کرد که در حال اجرای عملیات آســفالت ریزی در 
بسیاری از بخش های کمالشهر هستیم و تا حدودی بحث 

آسفالت شهری را در آینده  مرتفع خواهیم ساخت .
 در بحث ترافیک نیز  به دلیل اینکه در کمالشــهر اجازه 
اتوبوس رانی مستقل داده نمی شود و تمامی اتوبوس های 
داخل شهر کمالشهر به صورت اجاره ای از شهرداری کرج 
در اختیار ما قرار دارد و یک از  دلیل  ترافیک شدید حال 

حاظر کمالشهر به این مسئله برمی گردد اما 
در حال بررســی و پیگیری پروژه  بی آر تی هســتیم تا 
عبور و مرور شهروندان و مشکلات ترافیکی را در آینده تا 

حدودی رفع کنیم .

شورا و شهرداری کمالشهر

بهرامی : رفع مشکلات شهری نیازمند همکاری تمام مسئولین استان می باشد


